
Protokół z XXXI sesji Rady Gminy 
w Przewozie 

w dniu 22 listopada 2013r. 
 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad XXXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Przewóz. 
Przewodnicząca Rady Gminy rozpoczęła obrady o godzinie 1000. Powitała wszystkich 

zebranych na sali. Na sesję przybyło 12 radnych, co stanowiło kworum, aby decyzje i uchwały 

podejmowane na sesji były prawomocne. Nieobecny był radny Andrzej Kokosza, Jan 

Klisowski i radna Irena Śledź. 

 
Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XXIX sesji Rady Gminy Przewóz. 

 Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby zmienić proponowany porządek obrad. 

Radni nie wnosili żadnych zmian. Przewodnicząca zaproponowała wprowadzednie do 

porządku 3 uchwały: 

-  uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/137/2012 Rady Gminy w Przewozie z dnia 28 

grudnia 2012 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2013 r. 

- uchwałę w sprawie zmiany uchwały  

 Poprosiła radnych o przegłosowanie porządku obrad z zaproponowanymi zmianami. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 14 głosów za.  

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXVII oraz XXVIII sesji Rady Gminy Przewóz. 

 Na sali został wyłożony protokół z XXVII oraz XXVIII sesji, aby radni mogli zapoznać się 

z ich treścią. W związku z tym, że nie było ze strony radych żadnych uwag do protokołów,  

Przewodnicząca zarządziła głosowanie. Protokół z XXVII sesji został przyjęty jednogłośnie – 

14 głosów za, protokół z XXVIII sesji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za. 

 

Pkt 4. Wnioski i interpelacje. 

 Radna Głowacka zwróciła się z ponownym wnioskiem w sprawie naprawy drogi przy 

byłym przedszkolu w Piotrowie. Wnioskowała również o umożliwienie odpływu deszczówce 



z drogi przy domkach na osiedlu w Piotrowie bo podczas deszczu zalewane są te posesje. 

Radna poinformowała, że do chwili obecnej pan Nazar z Piotrowa nie otrzymał kosza na 

odpady, choć radna osobiście zgłaszała ten fakt już trzy razy. Kierownik Referatu Gospodarki 

odpowiedział, że już interweniował w tej sprawie do TEW i ciągle ich ponagla, ale niestety 

nie widać rezultatów.  

 Radna Michalak zgłosiła, że jest problem ze śmieciami z cmentarza przy kościele 

w Piotrowie i poprosiła czy Zakład Gospodarki Komunalnej nie mógłby podstawić swojego 

kosza. Radny Dawidowicz powiedział, że rada kościelna z Piotrowa uzgodniła, że się tym 

zajmie i kupią kosz. Radna Michalak powiedział, że proboszcz Czepirski mówił, że jeżeli 

byłaby taka możliwość to oddałby teren przy kościele dla gminy. Pan Sekretarz odpowiedział, 

że to raczej będzie trudne do zrealizowania, a jeżeli chodzi o odbiór odpadów to parafia musi 

zawrzeć indywidualnie umowę z firmą, która świadczy takie usługi.  

 Radna Michalak zgłosiła, że przy budynku po byłym przedszkolu w Piotrowie zapadła 

się studzienka. Radna zgłosiła, że w Piotrowie konieczne jest dostawienie dodatkowych 

pojemników na plastik przy blokach i przy sklepie.  

 Radny Dyba zgłosił, że w Sanicach też należy dostawić dodatkowe punkty zbiórki  

selektywnej, a przez to, że ich brakuje to ciągle jest bałagan przy świetlicy.  

 Radny Staniek zgłosił, że na łące za miejscowością Dobrochów, w stronę Piotrowa jest 

niezabezpieczona studnia. Zgłosił także, że na świetlicy w Dobrochowie jest pęknięty kosz na 

śmieci. Otrzymał od razu odpowiedź, że tę sprawę należy zgłosić do pani Ireny Dudek, która 

zajmuje się w urzędzie świetlicami.  

  

Pkt 5 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Przewóz oraz planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2013 r. oraz informacja o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej.  

 W związku z tym, że informacja była omawiana, na każdej komisji, poprosiła od razu 

o pytania radnych.  

 Radny Staniek zapytał czy spłacane są odsetki od kredytu czy tylko same raty. Pani 

Skarbnik odpowiedziała, że i odsetki i raty, wszystko jest płacone.  

 Więcej pytań nie było. Radni przyjęli informacje jednogłośnie – 14 głosów za.  

  



 

Pkt 6. Podjęcie uchwał: 

 wszystkie uchwały zostały już omówione na komisjach więc przewodnicząca poprosiła 

o ewentualne zadawanie pytań.  

Uchwała w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/181/2013. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/144/2012 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 28 grudnia  w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/182/2013.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/132/2012 Rady Gminy w Przewozie 

z dnia 20 grudnia 2012 r w sprawie sposobu poboru podatku leśnego. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/183/2013. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IX/64/2003 Rady Gminy w Przewozie z dnia 28 

listopada 2003 r w sprawie sposobu poboru podatku rolnego. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/184/2013. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/94/2012 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

25 stycznia 2012 r w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatku od nieruchomości 

oraz opłaty targowej i opłaty od posiadania psów. 



Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/185/2013. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.   

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/186/2013. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy.   

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/187/2013. 

Przewodnicząca zapytała czy w tym budynku, którego dotyczą uchwały są jeszcze 

jakieś mieszkania na sprzedaż. Kierownik referatu Gospodarki odpowiedział, że jest jeszcze 

mieszkanie pani Kall, ale na chwilę obecną nie wyraziła ona jednoznacznej chęci wykupu.  

Projekt uchwały, który został wprowadzony na sesji do porządku obrad odczytała 

i omówiła pani Skarbnik. Wskazała konkretne zwiększenia w dochodach oraz zwiększenia 

i zmniejszenia w wydatkach.  

Radna Śledź zapytała jakiego okresu czasu dotyczą opłaty związane z przebywaniem 

osoby w domu pomocy. Pani Skarbnik powiedziała, że krótki bo miesięczny koszt pobytu to 

2.400 zł.  

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała otrzymała Nr XXIX/188/2013. 

Przewodnicząca zarządziła 10 min. przerwy.  

Pkt 7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

 Wznowienie obrad 10
33

. 



 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej odpowiadając na wniosek radnej 

Głowackiej powiedział, że jeżeli chodzi o remont drogi to tam musi zostać wylany asfalt bo 

jak wcześniej zrobiono betonem to na nowo utworzyły się dziury. Trzeba czekać, aż wróci 

Wójt i podejmie decyzję. Natomiast jeżeli chodzi o zalewane posesje to Kierownik obiecał 

jak najszybciej się tym zająć.  

 Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej powiedział, że do momentu kiedy parafia 

nie podpisze umowy z odbiorcą odpadów to zostanie postawiony kosz przy kościele 

w Piotrowie.  

Pkt 8 Sprawy różne. 

 Radny Staniek zapytał jak wygląda sprawa ze sprzedażą hali targowej. Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że hala została sprzedana za około 175 tys. zł, ale do tej pory kupujący 

wpłacił dopiero 35 tys. zł i więcej nic.  

 Radna Pankowska zapytała czy będzie w zastępstwie jakiś nowy stomatolog bo pani 

doktor, która teraz przyjmowała poszła na urlop macierzyński. Niestety nic w tej sprawie nie 

wiadomo.  

Pkt 9. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy.  

Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła sesję o godzinie 

1047. 

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 

 

 


